
Skupno razreševanje gospodarskih
vprašanj in načrtovanje razvoja

V ponedeljek, 4. februaija so se v kinodvorani Vič
zbrali na pobudo OK ZKS, OS ZS, OK ZSMS in občin-
skega izvršnega svela predstavniki družbenopolitičnih or-
ganizacij iz organizacij združenega dela v naši občini,
predsedniki delavskib svetov in iodiridualni poslovodni
organi.

Seznanjeni so bili z nalogami na področju obrambnih
priprav, s potekom priprav na obravnavo zaključnih
računov ter s pripravami na srednjeročno planiranje. Z
različnih vidikov pa je dolgoročni program ekonomske
stabilizacije predstavil Štefan Korošec, £lan predsedstva
CK ZKS.

Posveta se je udeležilo 235 predstavnikov v OZD, kar
je približno tretjina vseh vabljenih, od teh je bilo 58
sekretarjev OO ZK, 50 predsednikov IO OOZS, 15
predsednikov ZSMS, 31 predsednikov delavskih svetov,
46 direktorjev in 35 ostalih vabljenih.

Predsednik OK ZKS Julij Planinc je poudaril po-
membnost pravilne izdelave vamostnih načrtov in sode-
lovanja družbenopolitičnih organizacij pri reševanju na-
log, ki jih varnostni načrt predvideva. Dejal je, da so
ponekod ukrepi pripravljenosti priprvljeni tako, da se iz
njih jasno vidi, da so bili napisani zato, ker pač morajo
biti.

Predsednik OK ZS Jože Šketa je prisotne seznanil s
potekom priprav na obravnavo zaključnih računov. Po-
udaril je, da je z zaostrovanjem pogojev gospodarjenja še
toliko bolj pomembno, da so delavci seznanjeni z rezulla-
ti gospodarjenja, ie posebej pa morajo spoznati vzroke in
posledice, ki so vplivali na slabe ali dobre rezultate
gospodapenja.

V svojih besedah je predsednik IS Borut MiSica izrazil
slab občutek zaradi neambicioznosti pri snovanju raz-
vojnih ciljev O Z D .

Stefan Korošec pa je uvodoma nakazal pomembnost
porasta proizvodnje, saj bomo le s povečano proizvodnjo
dosegli večji izvoz in s tem priliv deviz. Spregovoril je o
motivih za povečanje izvoza. Opozoril je, da osebni
dohodki že štiri leta padajo, da pa danes nimamo več
manevrskega prostora za zmanjševanje OD, saj delavci
ne bodo več motivijrani za delo, pa tudi standard jim je že
preveč padel. Ko je govoril o tem, kar smo dosedaj že

dosegli, je med drugim opozoril, da rast osebnih dohod-
kov ni bila skladna s kvalitativnimi rezultati gospodarje-
nja, osebni dohodki so se vedno dvigali le s porastom
življenjskih stroškov. Aktivirati je potrebno lastne sile v
OZD, kjer bo potrebno voditi politično akcijo, da se
ponovno okrepi zaupanje delovnih ljudi. V OZD bi
morali izdelati notranji sistem nagrajevanja, ker bi tako
lahko odgovornejSa mesta zasedali mladi, sposobni lju-
dje. Prav tako bi bilo potrebno napovedati vojno odve-
čnim proizvodnim, predvsem pa režijskim stroškom, je
na koncu dejal Štefan Korošec, potem pa je odgovoril še
na nekatera vprašanja o skupni in splošni porabi, o
centrih moči in etatizmu, o političnem sistemu, spre-
membah v delegatskem sistemu in o financiranju zna-
nosti.
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